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「鱼人鸟：三幕剧」

Fish, Bird, and In Between:

A Play in Three Acts

展期：2024 年 11 月 4 日-2025 年 2 月 16 日

开幕：2024 年 11 月 4 日

艺术家：沈少民

策展人：大卫·斯图亚特·艾略特

地址：昊美术馆（上海）二楼，上海市浦东新区祖冲之路 2277 弄 1 号

主办：HOW 昊美术馆

合作伙伴：格力电器

HOW 昊美术馆很荣幸地宣布，将于 11 月 4 日在昊美术馆二楼展厅推出“鱼人鸟：三幕剧”
沈少民个展。展览以“三幕剧”的形式呈现沈少民在近年的三件大型装置作品，传达艺术家对

生存环境和人类对自然影响的观察和思考。本次展览由大卫·斯图亚特·艾略特（David Stuart
Elliott）策展。

本次展览将延续至 2025 年 2 月 16 日。



「鱼人鸟：三幕剧」

Fish, Bird, and In Between:

A Play in Three Acts

Duration: 2024.11.04-2025.02.16
Opening Ceremony: 2024.11.04
Artist: Shen Shaomin
Curator: David Stuart Elliott
Venue: HOW Art Museum 2F, Lane 2277, Zuchongzhi Road Shanghai
Organizer: HOW Art Museum
Partner: Gree Electric Appliances

HOW Art Museum is pleased to announce that the solo exhibition Fish, Bird, and In Between: A
Play in Three Acts of Shen Shaomin, will be on view from November 4, 2024. The exhibition
presents 3 large-scale installations by the artist Shen Shaomin from recent years in the form of a
play with 3 distinct scenes, conveying the artist's observations and reflections on the living
environment and human impact on nature. The exhibition is curated by David Stuart Elliott.

The exhibition will last till February 16, 2025.
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